
Juridiska Föreningen i Göteborg 
Handelshögskolan, Göteborgs universitet. Vasagatan 1, 405 30 Göteborg 
 

Sida 1 av 8 
 

 

 

Dagordning styrelsemöte 18/2 - 2020 

§1  Mötets öppnande 

Mötet förklaras öppnat 

 

§2  Närvarande ledamöter 

David Matsson  

Erik Österberg 

Erik Purfürst 

Niclas Landström 

Erica Källberg 

Eliaz Utbult 

Natasha Mattsson Larsson 

Emmy Rylander 

Masis Vardanian 

Sebastian Torres 

 

§3  Val av mötesordförande 

Erik Österberg väljs till mötets ordförande. 
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§4  Val av mötets sekreterare 

Erik Purfürst väljs till mötets sekreterare.  

 

§5  Val av justerare  

Natasha Mattsson Larsson och Erik Österberg väljs till mötets justerare.  

 

§6  Fastställande av dagordning   

Dagordningen kompletteras med punkt vid namn Oskyldighetsprojektet (22 §) 

och Universitetsfejden (fotbollsturnering) (23 §). I övrigt fastställs dagordningen.  

 

§1  Varvet runt  

Näringsliv (genom Erica Källberg och Emmy Rylander): Har bestämt datum 

för kick off med samarbetspartner och styrelsen. Hade förra veckan en mängd 

möten med samarbetspartners. Kommer gå på en hel del möten även denna 

vecka. Kommer skriva en del nya avtal med samarbetspartners.  

 

Sekreterare: Lokalfrågan släpptes förra veckan. På grund av 

kommunikationsproblem blev utskick av information försenat vid ett annat 

lärosäte. Har mottagit anmälningar till oskyldighetsprojektet.  

 

Idrottsansvarig: Har anmält lagen till Korpen. Gjorde en intressekoll kring 

korpen. Det var stort intresse bland både damerna och herrarna.  
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Evenemangsansvariga (genom Eliaz): Har hittat lokal till diplomeringen. Även 

hittat högtidstalare. Inväntar budget för att kunna boka in andra saker. Har haft 

möte med vårterminens evenemangsutskott. Man tog upp förslag på påskfika. Har 

kollat på kick off med evenemangsutskottet. Kollar på datum för sittningen. Den 

kommer bli någon gång i slutet av mars eller början av april. Ska kolla på 

toastmaster och DJ till diplomeringsbanketten.  

 

Chefredaktör: Hade möte med redaktionen igår. Kommer ha intervju med Anna 

Skarhed (f.d. justitieråd). Har haft mailkonversation med samarbetspartners om 

reklam i tidningen. Har börjat skriva på den nya tidningen.  

 

Ordförande: Har varit på en del möten (bland annat institutionsrådsmöte).  

Har även haft en del att göra med oskyldighetsprojektet.  

 

Utbildningsansvariga (genom Sebastian Torres): Kommer ha möte med 

kursombuden idag (18/2). Har haft möte med femjurs utbildningsansvariga. Har 

även varit på möte med kåren. Kåren vill att JF:s utbildningsansvariga har en 

utbildning för de andra programmen för att alla program (på skolan) ska ha 

liknande relation mellan studenter och institutionen. Två föreläsningar för 

humanjuridik inbokade. Ska boka in två till föreläsningar till föreläsningsserien. 

Övrigt haft en del mailväxling.  

 

Kommunikation: Publicerat evenemang på sociala medier. Har även redigerat 

bilderna på styrelsen från förra veckan. Hade förra veckan möte med rådgivare 

för hemsidan. Har fått en diagnos för hemsidan. En hel del saker som måste 

uppdateras. Har fått prisförslag som styrelsen får besluta om.  
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Vice ordförande: Har skött det löpande arbetet. Har även bokat boende och resa 

till JURO-möte i Karlstad.  

 

§2  Studentpub Vinge 

Detta har skötts via slack under veckan. Man har kommit fram till lämpligt datum.  

Styrelsen diskuterar hur man vill prioritera evenemang då det finns fler 

alternativ. Man vill inte köra någon sträng hierarki.  

 

§3  Kick-off Cederquist 

Man kollar vilka i styrelsen som kan vara med det aktuella datumet. Styrelsen 

diskuterar vad för aktivitet man vill ha då man fått fria händer.  

 

§4  Mål med året 

För att se till att styrelsen strävar efter förbättring ska samtliga ledamöter, vid 

nästa möte, kommit fram till vad de vill åstadkomma med året i styrelsen.  

 

§5  Psykisk ohälsa 

Styrelsen diskuterar vad man konkret kan göra. Det poängteras att arbetet med 

detta börjar redan nu då det faktiskt finns underlag från undersökningen som 

gjorts. Det diskuteras även vad man vill fokusera på och vilka verktyg som kan 

användas. Man tar exempelvis upp potentiella samarbete och att man kan skriva 

mer om det i kursmanualer. Det nämns även att det kan vara bra att på hemsidan 
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ha en flik med nummer m.m. till organisationer man kan vända sig till om man 

mår dåligt.  

Under utbildningsansvarigas möte med femjur kom man fram till att det skulle 

var bra att sammanställa ett dokument med information om vart man kan vända 

sig om man mår dåligt.  

Styrelsen diskuterar vad man kan göra för att ändra klimatet, som skulle kunna 

ligga till grund för den psykiska ohälsan, på programmet. Under diskussionen 

nämns exv. föreläsningar, programmet ”skugga en jurist” (som var aktivt för 

några år sedan) samt mentorskapsprogrammet. Styrelsen pratar också om 

möjligheten att ha en eftermiddag då man samlar studenter från samtliga 

terminerna för att prata om hur man kan planera sitt plugg m.m. (likt femjur och 

humjur gjorde i höstas).  

 

§6  HLR-utbildning 

Hela styrelsen ska genomföra HLR-utbildning. Man ska kolla på datum.  

 

§7  Medlemsevent (lär känna styrelsen) 

Styrelsen diskutera möjligheten att ha någon typ av after-school där alla 

juriststudenterna får en chans att, under mindre formella former, lära känna den 

nya styrelsen.   

 

§8  Mallar/Powerpointmallar 

Styrelsen pratar om powerpointmallar. Det nämns att det kan finnas på datorn på 

kontoret. Man diskuterar även signatur för mail.  
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§9  Anonyma punkter till dagordningen 

Styrelsen diskuterar om man skulle kunna ha ett formulär där man anonymt kan 

skriva upp punkter, av känsligare karaktär, till styrelsemöten.  

 

§10  Möjlighet till anonyma klagomål 

Styrelsen pratar om att det kunde vara bra att ha en möjlighet för studenter att 

anonymt klaga på allt från kurser de läser till styrelsens arbete. Som förslag 

nämns att man kan ha ett formulär på hemsidan.  

 

§11  Styrelsekalender 

Det har varit en del tekniska problem med styrelsekalendern. Detta ska ses över.  

 

§12  Tid för kallelse och dagordning 

Styrelsen vet att det är på tisdagar. Vidare tycker styrelsen det funkat bra hittills.  

 

§13  Hemsidan och mailadresserna 

Alla närvarande ställer sig positivt till flytt av domänen. Styrelsen diskuterar 

priset för att flytta mail-domänen. 

 

§14  Kick-off för styrelsen 

Ordförande och vice ordförande har planerat aktivitet som de vill ska förbli 

hemlig. Man betonar att det skulle vara bra om alla ledamöter kan vara med och 

att det bör vara inom en snar framtid.  
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§15  Hjälp med kaffe 26 februari 

Samarbetspartner kommer till skolan och ska bjuda på fika vid kl. 13.00 (eller 

12.30). Flera ledamöter ställer upp att vara med och hjälpa till.  

 

§16  Oskyldighetsprojektet  

Utbildningsansvariga frågar hur urvalet av kandidater ska ske. Representanter 

från styrelsen och institutionen kommer tillsammans välja ut kandidater som går 

vidare till intervju. Vid intervju kommer troligtvis även advokat Björn Hurtig 

delta.  

Styrelsen diskuterar även hur man skulle hantera jävsituationer.  

 

§17  Universitetsfejden (fotbollsturnering) 

Idrottsansvarig har fått inbjudan, från Uppsala-ekonomerna, att vara med i en 

fotbollsturnering. Styrelsen diskuterar priset för biljetter samt kostnader att ta 

sig till Uppsala. I diskussionen pratar man om hur mycket JF kan betala av priset 

samt att man bör genomföra en intressekoll bland studenterna. Styrelsen ställer 

sig positiv till evenemanget.  

 

§18  Övrigt 

Medlemsregister till JURO: Eftersom medlemskap i JURO kräver att man, som 

juriststudent, aktivt måste acceptera inbjudan. Detta behöver göras i Göteborg 

(årligen). Sekreterare (Erik Purfürst) tar på sig uppgiften. Notera att medlemskap 

i juridiska föreningen sker automatiskt då man studerar juristprogrammet. Detta 

betyder att man kommer behöva föra två olika medlemsregister. Styrelsen 

diskuterar bästa sätt att kunna nå ut till alla studenter om erbjudande att vara 

medlem i JURO.  
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§19  Nästa möte  

Tisdag 25/2 kl. 08:00-10:00 

 

§20  Mötets avslutande  

Mötet avslutas.  


